



Protokoll 2024-11-18

Art:	Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap
Tid:	Måndagen den 18 november, kl 18.00
Plats:	Klubbhuset
Närvarande:	Joacim Ahlebro, Petter Isaksson, Helena Stenow, Janne Karlsson, Nicklas Lindblad, Conny Andersson, Patric Beerman och Leo Mörtzell. Håkan Larsson deltar från och med ärende § 4 c.
Frånvarande:	Martin Mellqvist, Björn Pettersson, Anders Nilsson och Conny Eriksson.
Adjungerad:	

Dagordning

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning

Ordförande Joacim hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Justerare

Petter Isaksson valdes till justerare.

§ 3 Föregående protokoll

Vi går igenom föregående protokoll.

Vi diskuterar tvätt av båtar och behovet av en spolplatta. Vi kommer fram till att frågan behöver undersökas mer, med vad det innebär att bygga/gjuta och kostnader. Frågan bordlägges, men är angelägen som ett framtida projekt.

§ 4 Ärenden

a) Rapport från seglarförbundets ordförandeträff

Styrelsen behöver ta ställning till framtida distriktsgränser och har fått fyra alternativ föreslagna:

alt1 - Behålla det som det är idag. Domsand/JSS/ Gränna tillhör Smålands distriktsförbund?

alt2 - Flytta över Domsand/JSS/Gränna till Östergötlands distriktsförbund?

alt3 - Flytta över Domsand/JSS/Gränna till Värmland-Västergötlands distriktsförbund?

alt4 - Eventuellt eget förslag på modifiering?

Styrelsen delegerar beslutet till Patric B som kommer att diskutera frågan i Seglingsnämnden. Patric återkopplar sedan beslutet till seglarförbundet och styrelsen.

Patric B utses av styrelsen till kontaktperson till seglarförbundet framöver.

b) PortLux - lägesrapport

Niclas rapporterar att det är uppstartsmöte på onsdag, där även Johan Lindén kommer att delta. Niclas återkopplar vid kommande styrelsemöte med information hur projektet för införandet kommer att gå till.

c) Projekt Bankerydsbryggan - nulägesrapport

Håkan informerar att arbetet går enligt plan och att de i helgen rev bryggan och tog upp y-bommar. Nästa steg är att invänta spontentreprenören den 9 dec och spontningen beräknas ta en vecka. C-bryggan kommer att kompletteras med ett landfäste och tillhörande y-bommar.

d) Status på möjlighet att söka bidrag till bryggan från kommunen

Conny A och Joakim E ansvarar för bidragsökandet samt att orientera sig i vilka bidrag som finns att söka och för vilka ändamål. Planeringen är att söka bidrag etappvis som följer arbetet med bryggan.

Conny bjuder in Joakim till kommande styrelsemöte för återkoppling.

e) Byggnation av båthus

En ansökan har inkommit till styrelsen som gäller att uppföra ett båthus på den ”lediga” ytan väster om befintliga båthus.

Den inkomna ansökan väcker andra frågor som styrelsen behöver utreda, innan det är möjligt att ta ställning till möjligheten att uppföra fler båthus. Styrelsen diskuterar markytan i allmänhet och klubbens behov av yta för att tex förvara trailrar.

Styrelsen ger Janne i uppdrag att se över markytan för en första bedömning av vad som är möjligt och återkoppla till kommande styrelsemöte.

§ 5 Ekonomi

Ekonomi är fortsatt god och i balans med ca 2 618 818 kr på kontot.

§ 6 Arbetsråd och sektioner

Inget nytt

§ 7 Inkomna skrivelser

Inga inkomna skrivelser, utöver de som redan ligger som ärenden i dagordningen.

§ 8 Övriga frågor

Patric önskar hjälp med förflyttning av en dieselmotor, som sedan ska användas i utbildningssyfte. Janne hjälper till med förflyttningen och styrelsen är positiva till utbildningen.

Conny A kommer att ombesörja inköp och uppställning av en grillplats för 7 tkr.

Styrelsen inbjuds att äta Julbord 11 dec kl 18.00.

§ 9 Fastställande av nästkommande styrelsemöte

Nästa styrelsemöte blir den 20 januari 2025 kl 18.00

§ 10 Avslutning

Joacim tackade och förklarade mötet avslutat

Joacim Ahlebro
Ordförande

Petter Isaksson
Justeringsperson

Helena Stenow
Sekreterare